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Místo konání|
zaétek zasedáníl
Přítomní|

Nepřítomňí!
Hosté:

obecní úřad Hlincová Hora - zasedací místnoď oú
í7|u hú,
Ing. Jiř Múller, RNDr. Josď Pebiášek, Mgr. Ilona Bláhoviá MP& Ing. sindy Múllerová,
Pave| Mtlller, 1n9. Václav Hanus (prezenční llstlna přílohou záplsu)
Ins. Karel Fou§ek
dle přiložené prezenční listiny (příloha ápisu)

staro6ta obce zaháJil zasedání za§tupitelstva obce a přivftal přítomné zastupltele l hosty.

sdělil, že zasedání zastupitelstva bylo řádně $/oláno. Infoťmaae o konání zastJpitelstva byla v řádném termínu
zveřejněna a zastupitelé Wli ob€sláni poz\€nkou s navrženým programem.

Podle prgzenční listirry je přítomno 6 za§tupit€!ů ze 7 celkem, zastupitelstvo je tedy u§nášenísďppné,

urč€ní zarrfuolratele a ověřovatelů áDisu
sbro§b urČil zapisovatele (Ilona BláhoÝá) a ověřovatele ápisu (Jiří Múller, Pa\€l Múller).

Pítomní byli sežnámeni, že je poíizoýán zvuk$rý áznam zzo p.o pŇebY ápbu.

schvál€ní oroo.amu
Program zzo byl řadně zvefuiněn a vyvěšen, a to v podobě:
Návrň programul

1) Veň{ná zakázka malého rozsahu - školní/oManská doprava
(komise, v,ížVa, zadá cí dokumentace, zaění zakázky)

2) Mhí, rozné

starosta Vrzval ke vznesení případného návrhu na změnu či doplnění programu. Návrhy nebyly Vžneseny a
starosta vyzval přftomné ke schválení pr€ram! zzo jak byl vyvěšen.

Zo schvaluje program ZZo v podobě zveřejněného návrhu.
Žádný protináVrh - hlasováni ; 6 PRo, o PRoTl, o ZDRŽEL -program zo byl schválen
zo s.hvaluje progfál|r zzo v podobě zvéřéjriěného návřhu.

soD Č. 1) v€řeiná zakážka malého řozsahu - školní/občÉnská doo.ava
íkomiše. vúzva- dokum€ntácé, zadání zekárkrr|

starosta přivi|al e představit zastupitelům a hostům Ing. Jana lvlarka, kteď je obwate'em obce HH a pŮsobí
pracovně na MrcR a s V,ýběro\^imi řízenimi má zkušenosti. Je navžen také na člena V,ýběrové (hodnotícD
komise, v případě schválení, starosta připomenul návrhy dokumentů (připravené Ve spolupráci s p,
Ing.Markem), kt€ré byly před zo zastupitelům zaslány - informace o nabídkách dodavatelů služby, Výběr členů
komise, text oslovení, Vhvy, návrh zadávací dokumentace, a předal slovo lng.lvlarkovi, Ten infolmoval
přítomné, že jedná se o veřejnou zakázku malého rozsahu (rZMR) dle ob€cní Vnitřnísměrnice aktuálně platné.
Předmětem VZ1,4R je zajištění přepíavy osob (zeiména dětí) za účelem dopravy do školy pro pří:ští kalendářní
ro}q §. 194 školních dní). Pfudběžná cena zakázky byla stanovena v ástce 8o00oo Kč, dle interní směrnice u
zakázek nad 500000 Kč je nutné pIovést \^ýb,ěrové řízení Jedná se o uzavřenou ,r'ízvu s oslovenim Více jak 3
dodavatelů, kteří jsou k předmětu plnění zakázky způsobilí. Dále musí být ustanovena Ěičlenná v,ýŇrová
komise a musí proběhnout \.ýÉrové řížení soutěžit se bude na nejnižší nabídkovou cenu vč. DPH, Dodavatel
musí splnit veškeré požadavky v souvislosti s předmětem plnění (např. povinná pojištění). Ing.Marek neúdí
důvod u teto žakázky přidávat další kitéria kvality pro Vý#rové řizení, aby byla zachována objektivita zadání
zakázky a De q^o požadavky řďit spĚe v rámci samotné smlouvy.

1

Zápisč.í:0122-26
ze zasedání Zastupitelstva obce Hlincová Hora,

konaného dne 29,11.2023



*
tr
tr

Obec
Hlincová Hora
Hlincová Hora 5, 373 71 ZASTUPITELSTVA

zakizka je rozsahem mimo posobnoď ákona - tj. sv!ým rožsahem ástky do 10,Do000 Kč a lze ji ídit vniťní
směrnicí obce a není nutné se řídit ákonem o zadáváníveřejných zakázek.
starosta dále zmínll, že do v,ýběrové komise budou jmenováni - Ing. Marelq Ing, ]iří Muller, Ing. Hanus, Ing.
Fousek a on (J,Petrášek). oslovení dodavatelé budou mít 10 dní na Vyjádření a podání nabídek - termín
ode\rzdání nabídekje tedy sbnoven na 11,12.2023 do 17:30. Následně zasedne \.ýběrová komise, která vybere
dodavatele služby a v ten samý den na zzo by bylo možné schválit zastupitelstvem zadání zakázky Vybranému
dodavateli.
DáIe Ing, Marek navrhl a doporuól vyloučit z vizvy článek uL společensky zodpovědné zadáÝání, je
bezpňedmětný a nepovinný u zadávání zakázek malého íozsahu,
stařosta rovněž informo\€l, že fiřny, lcerÉ budou o§loveny (zo bylo s€známeno), byly jž informovány o našem
ájm! o službu a pHběžně i o jejím rozsahu a specifikich (např, kam, kdy, Jak často, pro kolik osob chceme
zajistit dopravu). Pokud zzo dnes schválí zadání výběrwého řízení, budou hned dne§ firmy osloveny VíZvoU
k podání nabídky.

Návrh Usne§eni č. 78:
zo projednalo a §ctwálilo text ýrzvy vč. zadávací dokumentace pro VZMR (školni/obánska doprava), \r'ýběrovou
komisi (ve složení Ing.Marel§ RNDr.Pďnášel9 Ing.J.Múller, Ing.Hanus, Ing,Fousek) a dodavatele, kteř budou
o§loveni (stibus s.r.o., Auto Ks s.r.o..lan Damašek s.r.o. a Pavel Filip).
Žádný proťnávrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTí, o ZDRŽEL - usnesenič. 78 bylo schváleno
U3nesení č. 78i
zo projednalo a schvátilo text výzvy Ýč. 2 áÝa.i dokumentace pro vzMR (školní/občanská
doprava), výběrovou komi§i (ve složení Ing.Marcl9 RNDí.P€tíáše|í, Ing.J. úller, lng.Hanus,
Ing,Fous€k) a dodatrátelět kteň budou osloveni (stibus s.r.o., Artto l(s s.r,o., Jan Damašek §.í,o. a
Pavel Flllp).

BoD č. 2) o§tatní. různé

opuČg - starosta infolmově| o doručení informace z DPMČB o výši kompenzace k pňprdvo\€né smlouvě
o ávazku vebné služby v přepravě cestující* na rok 2024 ve výši 296591 Kč. oproti loňskému roku Je
na\^išení minimální.
zo'b€í€ na vědomi informaci od DPMČB o výši kompenzace na íok 2024 ve výši 29659t Kč.

Kvalita signálu - zastupitel Hanus vznesl podnět týkající 5e velmi špatné kvality připojení a signálu 02, což
potvrdili i někteří přítomní. starosta zmínil, že tento problém byl již řešen někdy v roce 2021, Byla oslovena
firma 02 s žádostí o zesílení signálu. Informace 02 byla taková, že síla signálu je dostatďná a problém je
v profiiu terénu obce, kdy spodní ást Kodďky s€ nachází ve,,stínu". Navrhované řešení od 02 bylo vystavit
nový stožár s vysílačem v hodnotě cca 6000000 Kč (v tehdejších cenách), což nebylo a ďále není pro obec
reálné. Místostarostka B!áhová v souvislosti s tímto podnětem zmínila, že nedávno se obec snažila tento
problém kvality připoiení řešit v závislosti k nabídce žv. SMART crrY. Tato nabídka umožňuje obcím využití sítě
5G a popř. i financovat technické instalační zařízení, nicrnéně pro získání takové podpory a řešéní by bylo nutné
odůvodnit využití některých aplikací (např. kameroyý systém pro bezpďnost obyvatel apod.). Dalším kriÉriem
je i rozloha města/obce a počet obyvatel. §nce tímto na uspění v takové souěžijsou pfoto pro nás minimálni
proto jsme od žádosti upustili. obec s 02 smlouvu nemá, sm|uvní vztahy jsou uzavírány 5 jednoťiv,ými obyvateli
a obec do smluvních Vztahů zasahovat nemóže, Navíc problém se netýki celé obce, ale jen její ásti na
Kodetce. stran obce lze zkusit požádat o přeměření síly signálu od operátorú v těchto éstech obce, ale otážkou
je, zda bude pro 02 (či jiné firmy) ekonomicky výhodné se problémem zabývat, popř, jei řešit. ze strany
nespokojený.h obyvatel lze vytvořit oManské se§kupenl které by problém hromadně řešilo, popřípadě sepsat
pďici, která by byla předložena dodavatelom telekomunikačních služeb.

omezení .ycfilosti - Host pan Beneš ýZnesi požadavek na možnost zajištění omezení rychlostj pro vožidla na
Kodetce III. ěsto zde jezdí auta Wsokou rychlosti což ohrožuje tamní obyvatete a zejména děti. starosta se
vyjádřil, že obec má možnoď r€ulovat rych|ost na místních komunikacích např. pořízením retardérů
(požadavky jsou i v části Kodďka 1I). Jejich instalace s ohledem na zimní sezonu bude plánována na iaro 2024,
V plánu je i řešení omezeni rychIosti na hlavní silnici, tam ale nelze retardéry umíďit, případně 5e pokusit omezit
rychlo5t v obci na 30 km/h, a dále zňdit přechod pro chodce mezi Kodetkou II a IIl.
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zimní údĚba - sbrosta informoval o uskutďněné koupi techniky pro zimní údržbu místních komunikací -
technika je iiž v pohotovostj a \.ýrazně ulehčí péči o místní komunikace., Pňpomněl, že pro kvalitní zimní údžbu
bude nutné parkovat auta na vlastním pozemku majitelů a do garáží, aby nekomplikovala odklízení sněhu. V
rizikoykh úsecích skmých profilů (Kodetka nI a dalších) a ástí komlnikaci kteé více trpí na námrazy, jsou
umístěné kontejnery s materiálem pro íuční posyp.

starosta oke i

A{",\t","

zkratkYl
zzo=zasediání zastupiiel§tva obce
HH=Hlincová Hora
Ro=rozpočtové opaťení

Vyvěšeno : 8.12.2023

ověřovatel :

ověřovatel :

zo=zastupitelslyo obce
ozv=obecně ávazná vyhláška
Fv=finanční v,ýbor

sejmuto

úp=územní plám
zR=změna rozpisu
kv=kontrolní výbor

o

W
BE

3

Další příspěvky a niátr/rhy k proiednání nebyly vznes€ny. starosta poděkoval všem přtomným ža účast
a zas€dání ukončil.

Termín přšťho zasedání zastupltelstva by měl být tl,L2.m2j d 18:30, bude oznámeno pozvánkou a
vyvěšeno,

Zasedání zastupítelstva bylo Ukončeno v 18:06 hod.

zapisovatel i


